

Zimbra

g.vaskeeva@kstu.kz

± Размер шрифта ▾

Social processes regulation in the context of economics, law and management / Регулирование социальных процессов в контексте экономики, права и менеджмента

От : International Scientific Analytical Project <noreply@gisap.eu>

Вт, 07 май 2013 22:12

Тема : Social processes regulation in the context of economics, law and management / Регулирование социальных процессов в контексте экономики, права и менеджмента

Кому : kargtu <kargtu@kstu.kz>



Dear colleagues!

International Academy of Science and Higher Education (IASHE; Great Britain) invites you to take part in large-scale international scientific-analytical project. Participation in the project allows you to publish your works in British materials digest and receive publicity in international scientific society by taking part in national and international research analytics championships.

Successful participation in research analytics championships will raise your international citation rating; bring you prestigious titles, academic degrees, diplomas, money prizes and international academic degrees as well as perspectives for carrying out scientific-pedagogical activity in the most developed countries of the world.

There are two options of participation in our project:

- 1) as a research analytics championship(s) participant;
- 2) as an international scientific conference participant.

May 23-28, 2013: I.III International Research and Practice Conference "**Social processes regulation in the context of economics, law and management**" and the 2nd stage of research analytics championship are to be held.

Subject of the event: Economics, Management and Law.

Closing date for application: May 22, 2013.

Additional information: <http://gisap.eu/node/16752>.

Send the application form: <http://gisap.eu/zayavka>.

IASHE is interested in involving reputable scientists as international experts to perform valuation of project participant's scientific research

Уважаемые коллеги!

Международная Академия Науки и Высшего образования (МАНВО; Великобритания) приглашает Вас принять участие в масштабном международном научно-аналитическом проекте, который дает возможность не только опубликовать свои изыскания в британском сборнике научных работ, но и приобрести известность в международном научном сообществе, путем участия в национальных и международных первенствах по научной аналитике.

Успешное участие в научно-аналитических турнирах повысит Ваш международный рейтинг цитируемости, принесет Вам престижные титулы, научные звания, дипломы, денежные призы и международные научные степени, а также перспективы осуществления научно-педагогической деятельности в наиболее развитых странах мира.

В нашем проекте можно участвовать в двух альтернативных качествах:

- 1) участник первенства (первенств) по научной аналитике;
- 2) участник престижной международной научной конференции.

С 23 по 28 мая состоится I.III Международная научно-практическая конференция "**Регулирование социальных процессов в контексте экономики, права и менеджмента**" и 2 этап первенства по научной аналитике.

Мероприятие посвящено: экономическим наукам, менеджменту и юридическим наукам

Последний день подачи заявки и научной работы: 22 мая 2013 г.

Дополнительная информация: <http://gisap.eu/ru/node/16751>.

Оставить заявку: <http://gisap.eu/ru/zayavka>

МАНВО заинтересована в привлечении авторитетных ученых в качестве международных экспертов, осуществляющих оценивание научных исследований участников проекта.

Best regards,

Organizing Committee

International Scientific Conferences and Championships

Facebook: <http://vk.com/gisap>

Twitter: <https://twitter.com/Gisapeu>

Add info@gisap.eu to your address book to be sure you receive emails with information about our conferences and championships

[Subscribe](#) | [Unsubscribe](#)
